

COOL AMSTERDAM



teNeues



MUSEUM SUITES

Willemsparkweg 113 // Oud-Zuid
 Tel.: +31203318300
www.museumsuites.com

Tram 2 Jacob Obrechtstraat

Prices: \$\$\$

This elegant boutique hotel has only four suites, all very roomy with their own character inspired by great Dutch painters. The Rembrandt Suite features a classic interior with the light and dark color contrasts so typical for the work of this master. The Mondriaan Suite has a contemporary design with clear lines and vibrant colors. Romantics prefer the Vermeer or the Van Gogh Suite, both of which are bright, rustic, and sunny.

Das elegante Boutiquehotel hat lediglich vier Suiten, alle sehr geräumig und mit eigenem Charakter, inspiriert von den großen holländischen Malern. Die Rembrandt-Suite hat ein klassisches Interieur mit hellen und dunklen Farbkontrasten, die typisch für Gemälde des Meisters sind. Modernes Design bietet die Mondriaan-Suite, geprägt von klaren Linien und kräftigen Farben. Romantiker bevorzugen die Vermeer- oder die Van-Gogh-Suite: hell, ländlich und sonnig.